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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg  z  protokołu  ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Finansów  i  Rozwoju

Gospodarczego,  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony

Środowiska  oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku,  które  odbyło  się  w  dniu

26 października 2015 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że w ubiegłym tygodniu zwrócił się do Pana Chałabisia

o wykoszenie i przywrócenie do stanu parkingu przy cmentarzu w Osieku nad Notecią. Wyjaśniając

radny powiedział,  że  jadąc  w dniu  dzisiejszym na  posiedzenie  Komisji  zobaczył,  że  wszystko

zostało zrobione i będzie można teraz zabezpieczyć plac. Kontynuując radny powiedział, że jest

po rozmowie z Panem ochrona danych osobowych, który ma postawić w odpowiednich miejscach

strażaków aby nie doszło do kolizji gdyż ulica XX-lecia biegnie od ulicy Dworcowej i od ulicy XX-

lecia.  Następnie radny powiedział,  że w Osieku nad Notecią jest  obecnie dwóch Panów, którzy

zajmują się czystością, a w niedzielę przed otwarciem lokalu wyborczego posprzątali cały teren.  

Pani  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że cała  ulica Bohaterów przy

przedszkolu będzie oczyszczana gdzie będą również przycinane drzewa. 

Radny,  Pan  Piotr  Radwański powiedział,  że  dostał  odpowiedź  od  Pana  ochrona  danych

osobowych dotyczącą  przejścia  w  Gleśnie  i  wykonania  chodnika  w  stronę  stadniny  koni.

Kontynuując  radny powiedział,  że  mieszkańcy w tamtą  stronę  rzadko  chodzą,  a  Pan  ochrona

danych osobowych twierdzi iż nie ma połączenia drogi z jednej strony na drugą. W związku z tym

radny dodał, że mieszkańcy chcą się czuć bezpiecznie i najlepiej jakby skontaktował się z nim Pan

ochrona danych osobowych i omówił ten temat. Następnie radny zapytał, czy urzędnicy nie są w

stanie poprowadzić spółki śmieciowej aby wszystko odbywało się w gminie?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  gdyby  gmina  miała

gospodarować  takim  mieniem  to  należałoby  ogłaszać  przetargi  na  czyszczenie  czy

odprowadzanie  śmieci.  Wyjaśniając  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  celem  związku  było

zmniejszenie kosztów utrzymania czystości w wielu gminach. 

(...)

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że zbliża się dzień Wszystkich Świętych i w związku z tym



ma pytanie czy tradycyjnie zostanie dokonana zmiana organizacji ruchu na ulicy Podgórnej?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że organizacja ruchu została już

zatwierdzona.

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że prosi aby taka informacja znalazła się również na stronie

Urzędu. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że o ile sobie przypomina to taka

informacja pojawiła się już we wszystkich pismach, a jeżeli nie to się tego dopilnuje. 

Radny,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  taka  organizacja  wspaniale  zdawała  egzamin

i należałoby to utrzymać. 

(...)

Radny, Pan Włodzimierz Michalski powiedział, że prosi o doraźne naprawienie chodnika między

ulicą Świerkową, a Leśną, który prowadzi od sklepu do góry. Radny wyjaśnił, że ten chodnik jest

w złym stanie, a wykonany jest z płytek betonowych. 

(...)

Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy 
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